



The Research Centre for East European Studies (Forschungsstelle Osteuropa – FSO) is an independent research institute attached to the University of Bremen. To support the research project “Shaping post-Soviet welfare systems: The role of international and domestic actors and debates,” the department “Politics and Economics” is seeking a

Short-term freelance assistant

Brief description of the project:

The research project is conducted within the Innovative Training Network (ITN) “Caspian.” It is funded by an MSCA grant of the European Union within the context of Horizon 2020 (Grant agreement no: 642709). The research analyzes the impact of recipient government-donor and donor-donor interaction on project implementation. Specific areas of interest are tuberculosis and HIV/AIDS. The research focuses on Kyrgyzstan and Armenia. Both are among 27 high multi-drug resistant tuberculosis countries.

Tasks of the freelance assistant:

The main task is to assist an early-stage researcher to organize interviews with stakeholders in Yerevan (Armenia) (see p.2 for a list of stakeholders). Duration depends on **task completion**. Ideally, the successful candidate is expected to start asap and finish the task **by the end of September 2016**. If needed, the duration will be extended.

Payment: honorarium based on a service contract, related to the number of interviews arranged (negotiated during the interview).

We are looking for candidates:

- With work experience as researchers, NGO staff or public servants
- Ideally working in the field of health care or familiar with relevant actors
- Good command of Russian (or English), knowledge of Armenian is an asset but not a requirement
- Thorough, precise, well organized, and motivated

Submit Your CV to Gulnaz Isbekova (gulnaz@uni-bremen.de). Please use the subject line: “application ITN freelance assistant“, while applying.

The position will remain open until a suitable candidate is found. For further information please email Gulnaz Isbekova (gulnaz@uni-bremen.de).

List of stakeholders with whom interviews have to be arranged in Yerevan:

1. World Health Organization
2. USAID
3. Global Fund to Fight AIDS, Tuberculosis and Malaria
4. International Committee of the Red Cross (ICRC)
5. KfW
6. World Bank
7. UNDP
8. GIZ
9. Project HOPE
10. KNCV
11. Abt associates
12. Consulate of Denmark
13. Norwegian Honorary Consulate
14. UNAIDS
15. Armenian Red Cross Society
16. British Embassy
17. UNFPA
18. Ministry of health
19. Ministry of finance
20. State Hygiene and Anti-Epidemic Inspectorate
21. Republican Center for AIDS Control and Prevention
22. State health agency
23. Center of Medical Genetics and Primary Health Care
24. Yerevan Home Care
25. Mission East Armenia
26. Positive People Armenian Network
27. Regional government representation



Исследовательский центр Восточной Европы (Forschungsstelle Osteuropa - FSO) является исследовательским учреждением при Бременском университете. В рамках проекта «Формирование постсоветской системы социального обеспечения: роль международных и государственных структур» департамент «Политики и экономики» объявляет кратковременную вакансию

Внештатного помощника

Краткое описание проекта:

Исследование проводится в рамках сети по инновационному обучению «Каспий» и финансируется грантом Марии-Склодовской Кюри Европейского союза в рамках программы «Горизонт 2020» (грантовое соглашение №: 642709). Исследование направлено на анализ влияния взаимоотношений донорских организаций с государственным сектором на реализацию проекта. Конкретные сферы исследования: туберкулез и ВИЧ/СПИД; страны: Кыргызстан и Армения. Обе страны входят в список 27 стран с высоким уровнем туберкулеза с множественной лекарственной устойчивостью.

Задачи внештатного помощника:

Основная задача заключается в оказании помощи начинающему исследователю в организации интервью с представителями соответствующих организаций/структур в Ереване (Армения) (список на следующей стр.). Продолжительность контракта **связана с завершением задачи**. Ожидается, что кандидат сможет приступить к работе как можно скорее и завершить ее **к концу сентября 2016г.** В случае необходимости, контракт будет продлен.

Оплата: Гонорар на основе контракта на оказание услуг, в зависимости от количества организованных интервью (обговаривается во время интервью).

Кандидат должен обладать:

- Опытом работы в качестве исследователя, сотрудника НПО или государственной службы;
- Желательно, работать в сфере здравоохранения или быть знакомым с лицами работающими в данной сфере
- Хорошим знанием русского языка (и/или английского); знание армянского языка является преимуществом, но необязательно
- Тщательностью, точностью, организованностью и мотивацией

Заинтересованных кандидатов просим отправить резюме Гульназ Исабековой на адрес gulnaz@uni-bremen.de, в названии письма указать: “application ITN freelance assistant.” Позиция остается вакантной до нахождения подходящего кандидата. Просим адресовать все вопросы Гульназ Исабековой gulnaz@uni-bremen.de

Список организаций, с которыми необходимо связаться для интервью в г. Ереван:

1. Всемирная организация здравоохранения
2. ЮСАИД
3. Глобальный Фонд для борьбы со СПИДом, туберкулезом и малярией
4. Международный Комитет Красного Креста (МККК)
5. Немецкий банк развития (KfW)
6. Всемирный банк
7. ПРООН
8. Германское общество международного сотрудничества (GIZ)
9. Проект НАДЕЖДА (НОРЕ)
10. Учредительство Туберкулеза KNCV
11. Abt Associates
12. Консульство Дании
13. Норвежское почетное консульство
14. ЮНЭЙДС
15. Армянское Общество Красного Креста
16. Посольство Великобритании
17. Фонд ООН в области народонаселения (ЮНФПА)
18. Министерство здравоохранения
19. Министерство финансов
20. Государственная гигиеническая и противоэпидемическая инспекция
21. Республиканский Центр по профилактике СПИДа
22. Государственное агентство здравоохранения
23. Центр медицинской генетики и первичной охраны здоровья
24. «Yerevan Home Care»
25. Миссия Восток Армения
26. Армянская сеть позитивных людей
27. Представитель областного управления в г.Ереван